

香港中文大學校友會聯會陳震夏幼稚園
2025 至 2026 年度幼兒班收生安排

2024 年 9 月至 11 月	<p>『申請 2025-2026 年度幼稚園入學註冊證』</p> <ul style="list-style-type: none">➤ 有關申請指引可瀏覽教育局網頁： https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-k1-admission-arrangements/index-2.html
2024 年 9 月至 10 月 31 日	<p>『申請方法』</p> <ul style="list-style-type: none">➤ 親臨本園索取報名表格（不設名額上限）➤ 瀏覽本園網頁下載報名表格（不設名額上限）➤ 網上電子版申請報名（不設名額上限） <p>詳情可瀏覽本園網頁 http://www.cchk.edu.hk</p>
2024 年 9 月開始 (星期一至星期五) 上午 09:30 - 11:30 下午 02:00 - 03:30 (星期六) 上午 09:30 - 12:30	<p>『親身遞交報名表格及所需文件』（不設名額上限）</p> <p>請家長帶同以下資料親臨本園進行報名手續。</p> <ul style="list-style-type: none">➤ 已填妥的報名表格（*網上電子版申請除外）➤ 近照一張➤ 出生證明書（出示正本）及（副本一張）➤ 針咭（出示正本）及（副本一張）➤ 回郵信封兩個 -請寫上地址和收件人（即幼兒姓名） -須分別在兩個信封貼上本港郵票 \$2.2 及 \$5.4 -尺寸約 9" x 4"吋➤ 父、母身份證（副本各一張）。如國內父、母，請交（港澳通行證副本各一張）➤ 報名費 \$40（費用繳交後恕不退還） <p>以上資料只作內部通訊用途，本園將嚴格遵守個人資料私隱專員公署《個人資料（私隱）條例》。</p>
2024 年 11 月 2 日	<p>『新生面見』</p> <ul style="list-style-type: none">➤ 家長親臨本園完成報名手續後，會即時收到面見通知書（面見時間安排後恕不更改）➤ 所有申請幼兒均會安排面見➤ 面見形式：每節由教師帶領家長及新生參觀學校（約 10 分鐘） 家長及新生於課室內進行親子活動時間，教師從旁觀察記錄（約 15 分鐘） 教師與家長及新生進行交談評估（約 10 分鐘） <p>『收生準則』</p> <ul style="list-style-type: none">➤ 面見表現➤ 父母為本園員工獲優先考慮➤ 父母兄弟為本園畢業生或兄弟正在本園就讀獲優先考慮➤ 就近入學➤ 其他考慮因素（例如：申請全日班學位，有家庭需要的申請人可獲優先考慮）

<p>2024 年 12 月 13 日前</p>	<p>『公佈取錄結果』</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 於學校網頁、學校佈告板公佈取錄學生編號 ➤ 以郵遞方式通知家長取錄結果
<p>2025 年 1 月 2 至 4 日</p> <p>(星期四至五辦理時間) 上午 09:30 - 11:30 下午 02:30 - 04:00</p> <p>(星期六辦理時間) 上午 09:30 - 12:30</p>	<p>『到園辦理註冊手續』</p> <p>正取生</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 家長須提交 「2025-2026 度幼稚園入學註冊證 / 入學許可書」正本 ➤ 繳交註冊費：\$970 (半日班) \$1570 (全日班) <p>備取生 (2025 年 2 月)</p> <p>當正取生未能於指定時間到本園辦理註冊手續，即表示自動放棄學位，本園會通知備取生取代其學位。</p>

查詢

電話：2254 4668

網頁：<http://www.cchk.edu.hk>

地址：天水圍天恩商場頂樓 1 號校舍

辦公時間：星期一至五 (上午 09:30 – 11:30 、下午 02:00 – 04:30)

星期六 (上午 09:30 – 12:30)

CUHK FAA CHAN CHUN HA KINDERGARTEN
2025-2026 K1 Admission Arrangements

<p>September 2024 to November 2024</p>	<p>Applicants apply to the EDB for the “Registration Certificate for KG admission” (“RC”)</p> <p>Visit the following website for further information: https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-k1-admission-arrangements/index-2324.html</p>
<p>September 2024 to 31 October 2024</p>	<p>Applications</p> <ul style="list-style-type: none">➤ Get application form by visiting our school (No limit to the number of applicants)➤ Download application form via school website (No limit to the number of applicants)➤ E-form on school website (No limit to the number of applicants) https://www.cchk.edu.hk/
<p>Starting September 2024</p> <p>Office hour: (Monday to Friady) 09:30am – 11:30am 02:00pm – 03:30pm</p> <p>(Saturday) 09:30 am– 12:30pm</p>	<p>Admission of application form and related documents (No limit to the number of applicants)</p> <p>Parents should bring the following documents for applications.</p> <ul style="list-style-type: none">➤ Application form (*except for E-form)➤ One recent photo➤ A copy of Child’s Birth Certificate (Bring along the Original)➤ A copy of the Child’s Vaccination Record (both front page and back page) (Bring along the Original)➤ Two stamped, self-addressed envelopes with your child’s name written on them (affix HK stamps \$2.2 and \$5.4 on the two envelopes respectively), the envelope size should not exceed 4 x 9 inches.➤ A copy of both Father’s and Mother’s ID. If parent(s) is/are mainlander(s), please hand-in Hong Kong and Macau or a Chinese Travel Permit issued by the Mainland authorities➤ Application fee HK\$40 cash (no refund fee is available) <p>The above information is for internal communication purposes only. Our school will strictly abide by the Personal Data (Privacy) Ordinance of the Privacy Commissioner for Personal Data, HK.</p>

<p>2 November 2024</p>	<p>Interview</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ While applicants admit application form, interview information sheet is given to applicants to inform about the interview date and time. (No re- arrangement of interview time is allowed.) ➤ All applicants are arranged for interview. ➤ Interview format : In each session, applicants and children would have a 10-minute site tour with teachers at school and a 15-minute parent- child game time in classroom, while teachers are going to have observation records aside. During the interview, teachers would have a 10-minute conservation assessment with parents and children. <p>Admission Criteria</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Take the interview performances in order. ➤ Following conditions could be the prior considerations: <ul style="list-style-type: none"> ➤ Parent(s) who is/are staff of our school. ➤ Sibling(s) is/are studying in our school ➤ Parent(s) and/or sibling(s) is/are alumni of our school. ➤ Nearby enrollment policy is applied. ➤ Other consideration factors may affect its priority (e.g. applying for whole day class; claiming of special family needs)
<p>Before 13 December 2024</p>	<p>Announcement of Interview Results</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Result will be shown on school website and notice board outside kindergarten. Applicants should refer to the result according to the own applicant numbers. ➤ Applicants will be informed by post directly.
<p>2nd January 2025 to 4th January 2025</p> <p>Office hour: (Thursday and Friday) 09:30am - 11:30am 02:30pm - 04:00pm</p> <p>(Saturday) 09:30am - 12:30pm</p>	<p>Registration</p> <p><u>Acquired students</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Applicants need to submit a 2024/25 registration certificate. ➤ Applicants need to pay registration fee of \$970 (for half day class) or \$1570 (for whole day class). <p><u>Alternate students (February 2025)</u></p> <p>Provided that the applicant fails to register at the school during the registration period, it means that the school places is automatically waived and the school will notify other applicants to replace the school places.</p>

For Enquiry

Telephone : 2254 4668

Website : <http://www.cchk.edu.hk/>

Address : R/F., TIN YAN SHOPPING CENTRE, TIN SHUI WAI, N.T.

Office Hour : (Monday to Friday) 09:30am – 11:30am

02:00pm – 04:30pm

(Saturday)

09:30am – 12:30pm